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 Overleg  
12 februari 2022 

 
 

Aanwezig 

Jordy Vanhengel (Jh De Brik), Marnix Van bijlen ( Leerlingenraad Alicebourg), Yorrith Roumans (Chiro 

Sprokkel), Iris Heijenrath (Commit), Indra Erkens (Commit), Jolien Briers, Sander Pauly (Jong NVA), 

Kobe Dupon( (KSA Rekem), Nienke de Groot (KSA Rekem), Brecht Slootmaekers (KSA Rekem), Roel 

Raike (Voorzitter), Bram Stouten (Scouts), Siebe Broukmans (Jh Jouwes), Karel ndrenseh (Jh Jouwes), 

Kris Van Den Broek ( Jh Jouwes), Astrid Puts (Schepen van Jeugd), Anneleen Massot (Chiro Jooske), 

Sid Weltjens (Chiro Jooske), Raf Quix (Chiro Jooske), Stijn Buset (KSA Rekem), Marijke Gerets (Dienst 

Jeugd), Yassin (JOW Lanaken) 

Verontschuldigd  Jeugdhuis ’t Hoes, Klj Kesselt.  

 

Welkom Yassin  

In de eerste lijn zet Uit De Marge vzw in op outreachend jeugdwelzijnswerk via het 

jeugdopbouwwerk. Ze gaan aan de slag als vertrouwensfiguren die kinderen en jongeren een plaats 

aanbieden waar ze zich goed voelen en waar ze gehoord worden. Zo kunnen kinderen en jongeren 

hun waardigheid (her)ontdekken en het vertrouwen krijgen om zichzelf te zijn. Zo helpt en versterkt 

Uit De Marge vzw kinderen en jongeren in een maatschappelijk kwetsbare situatie bij het zoeken 

naar en het verwerven van een plaats in de samenleving. Jeugdopbouwwerkers werken 

vindplaatsgericht met kinderen en jongeren in een maatschappelijk kwetsbare situatie, brengen hun 

situatie in kaart en gaan aan de slag met hun noden. Ze organiseren een vrijetijdsaanbod en 

adviseren lokale diensten en andere actoren, ze nemen een signaalfunctie op en bemiddelen op het 

terrein. 

Yassin Moussalli - yassin.moussalli@uitdemarge.be - gsm 0472 08 32 56 –      

fb/insta: YassinJOWLanaken 

 

COMMID – Ik droom ik durf 

Je dromen realiseren? Dat vraagt durf, maar het kan, ondanks de vele obstakels. Samen zoeken ze 

antwoorden op al je vragen en focussen ze op jouw toekomst. Ze maken samen een toekomstplan op 

maat, verbinden je met de juiste mensen & organisaties en zetten samen stappen vooruit. 

Interessant om te weten: een coach geeft de jongeren tijd, maar vraagt geen geld. De jongeren 

bepaalt trouwens zelf de richting en het tempo van zijn/haar toekomstplan. ze zitten zelf aan het 

stuur! Voor jongeren van 18 -30 jaar uit een kwetsbare positie helpen op alle levensdomeinen;  

commid@ikdurf.be – 0498 90 84 59 – www.ikdroomikdurf.be 

 

Toelichting adviezen 

Tarieven OC 

Eerst en vooral willen we erop duiden dat de Jeugdraad Lanaken slechts een uittreksel heeft 

ontvangen van de totale wijzigingen. Het gedeelte dat direct van toepassing was op het 

jeugdcentrum Apollo. Van verdere wijzigingen in het volledige reglement zijn wij niet op de hoogte. 

mailto:yassin.moussalli@uitdemarge.be
mailto:commid@ikdurf.be
http://www.ikdroomikdurf.be/
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Omgerekend betekend dit dat de huur van de zaal 25% goedkoper wordt voor bewoners/ 

verenigingen uit Lanaken, maar 15% duurder voor de Overige categorie. 

Wat niet hierboven vermeld is, is dat de korting op de drankenfactuur 

zal verdwijnen. 

 

Bij Artikel 2.3, verminderingen en vrijstellingen van huur, wordt de volgende wijziging voorgesteld: 

Vermindering voor permanente gebruikers Minstens 30 verhuringen per kalenderjaar 

geeft recht op een vermindering van 40% op de totale huurprijs. Deze reductie wordt enkel 

toegekend aan gebruikers die zich schriftelijk engageren voor bovenstaand minimaal gebruik. 

Vrijstelling van huur: 

- Voor gemeentelijke diensten, adviesraad jeugd. 

- Bij gebruik van 12x per jaar van dezelfde zaal, krijgt men 1x per jaar deze zaal gratis. 

- Voor permanente gebruikers: Zij hebben het recht om 1 maal per jaar de infrastructuur gratis te 

gebruiken voor een organisatie van een socioculturele activiteit gericht op kinderen/jongeren zonder 

bijdrage. 

- Bij organisaties voor het goede doel cfr het ter zake actueel geldende besluit CBS.  

 

 

De jeugdraad heeft zich onthouden van advies daar we niet beschikten over het volledige reglement.  

 

Noot Schepen: op CBS van 10/02/2022 is het stukje over JC Apollo niet goedgekeurd.  Er werd 

voorgesteld om een apart regelement op te stellen voor het jongerencentrum. Zodra dit klaar is, zal 

het opnieuw ter advies aan de jeugdraad worden voorgelegd.  

 

Projecten 

Project starters 

Via signalen die de jeugdraad opving gaan we aan de slag rond een project voor startende 

ondernemers, jongeren met ondernemingszin of creatieve geesten.  

Op deze 4 pijlers zetten we in:  

Leegstand tegen gaan 

- Goedkoop/gratis aanbieden 

- Creatieve workspace (post, werkwinkel,…) 

- Voor 2 à 3 jaar 

Starters informeren 

- Fysiek 

- Digitaal 
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Financieren 

- Gemeente  

- Subsidies 

Ondernemingskamp 

Jongeren met ondernemingszin handvaten bieden om aan de slag te gaan.  

 

De eerste gesprekken met de dienst economie zijn al afgerond. We richten een werkgroep op om dit 

project verder vorm te geven.   

 

Project Tiny House / Microwoning 

Jongeren en jonge gezinnen hebben het steeds moeilijker om een eigen woonst te veroorloven.  

Daarom zouden we graag de gemeente Lanaken pionier willen laten zijn in het toestaan van 

Microwoningen.  

De voordelen van mirowoningen zijn in onze ogen: 

- Goedkoper voor de jongeren 

 Qua aankoop + energiekost + verzekering + belastingen 

- Beter voor klimaat en milieu 

 Energie zuinig 

 Lagere ecologische voetafdruk 

 Optimaliseren van ruimtes (de vergrijzing neemt alsmaar toe en bouwgronden worden 

schaarser)  

 compact en duurzaam bouwen 

- Extra voordelen  

 Mobiel en autonoom wonen 

 ecologisch en duurzaam materialen 

 

In maart zullen de eerste gesprekken met de dienst Ruimtelijke ordening plaatsvinden.  

We richten een werkgroep op om dit project verder vorm te geven.   

 

Project Theorielessen  

De middelbare scholen bieden de lessen en het examen niet meer aan. Vele jongeren uit kwetsbare 

gezinnen krijgen zo de kans niet meer om hun theoretisch rijexamen te behalen.  

Vanuit de jeugdraad willen we dit jaar de lessen en examen aanbieden.  

We zitten op 23/02/2022 samen met de Middelbare scholen om te bekijken hoe we dit in de 

toekomst terug kunnen aanbieden.  Op school, na school,.. 

Praktisch 

Wirix 

27/4 – 18/5 13u30 tot 17u00 

25/5 examen 

Max 27 personen 

Financieel:  

- €325 toelage VSV 

- €720 kost lessen 

- €15 per examen 

- Bus naar examen? 

 €20 Deelnemer 

Promo 

- Beeld Man Hon 

- Scholen, social media, LRL 
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Lange termijn 

Flankerend onderwijs bekijken of zij dit kunnen aanbieden.  In lessenpakket of na schooltijd.  

Noot 

Enkel voor jongeren 17+ die voor de eerste maal dit traject doen.  

Momenteel krijgen we nog geen groepsafspraak ingepland in het examencentrum. 

 

Project snelbussen  

Snelbussen tussen Lanaken/MM/DS en Brussel  worden afgeschaft.  

Het nieuwe vervoersregioplan is opgesteld en voor de snelbussen is hier gen budget meer voor 

voorzien. De jeugdraden van het Maasland willen hier actie tegen voeren en willen zich verenigen. 

Een initiatief van Jeugdraad Dilsen-Stokkem. 

 

De lijn kan ons geen cijfermateriaal (wegens corona) bezorgen waarop dit gebaseerd is. Jo Brouns 

(Burgemeester Maaseik + kabinet Lydia Peeters) geeft aan dat het al een uitgemaakte zaak is.  

De lijn wil inzetten op betere verbindingen, meer bussen per uur naar de stations. De reistijd bus-

station- treinrit moet minstens even lang, liefst korter, als de snelbusrit. 

 Vanuit Lanaken kunnen we hier mee akkoord gaan. 

Tevens hebben we vanuit Lanaken niet het gevoel dat er veel gebruik werd gemaakt van de bussen.  

Onze jongeren zijn vaak genoodzaakt om een wagen aan te schaffen omdat de verbinden van het 

openbaar vervoer in de dorpen de wensen overlaat.  

Vanuit Lanaken willen we wel inzetten op een goede ontsluiting van het openbaar vervoer in het 

Maasland.   

We wachten af hoe de andere jeugdraden hierover denken en bekijken dan aan welke acties we gaan 

meedoen.  

We richten een werkgroep op om dit project verder vorm te geven.   

 

Project Zomeractiviteit 

Als jeugdraad vonden we de bubbelconcerten/optredens in Pietersheim van afgelopen zomer een 

succes.  Vanuit de Afdeling Vrije tijd kregen we het respons dat zij dit niet meer willen faciliteren.  

Vanuit de jeugdraad willen we dan ook even polsen of er bij de jeugd en verenigingen wel draagvlak 

is om deze activiteiten terug aan te bieden.  

 

Bijvoorbeeld: Weide, podium, wc en toog wordt voorzien. De vereniging voorziet zelf drank en een 

invulling. Winsten zijn voor de vereniging.  

 

Vanuit de jeugdraad wordt hierop zeer positief gereageerd.  

 

 

Project Lokale Helden 

Zaterdag 30 april is het weer Lokale helden. Een Vlaams initiatief op lokaal muzikaal talent een 

podium te bieden.   

Dienst Cultuur geeft aan dit jaar niet mee te doen. Muziek school is wel enthousiast om mee te 

werken.  

Doen we iets in elk jeugdhuis? Of op 1 lokale plaats? Jeugdhuis Jouwes en de Brik zijn al enthousiast.  

Even afwachten welk talent zich aanbied en dan kijken welke podia we gevuld krijgen.  

 

Stemmen buro leden  

Ontslagen: Joeri, Mathias en Mirthe. We willen hun bedanken voor hun jaren lange inzet.  

Herverkozen: Sander, Jolien en voorzitter Roel 
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Vergadering gaat unaniem akkoord.  

We doen een warme oproep voor nieuwe buro leden.  

Geïnteresseerd: Marnix van Bijlen, Brecht Slootmaekers, Axl Colson, Yorrith Roumans.  

 

Brainstormen topics 

We nodigen jullie uit om te netwerken en ondertussen nog even na te denken over volgende 

thema’s.  

- ondernemen/economie 

- Vrije tijd – Fuiven in de zomer 

- leeg blad 

- Lokale Helden 

- Clash 

o Moddervoetbal 

o Spel zonde grenzen  

o nachtspel 

- Mobiliteit – Snelbussen 

o Spartacusplan uitbreiden naar Maaseik  

 

Educatieve spellen.  

- We nodigen jullie uit om tijdens het eten nog enkele educatieve spellen uit te testen. Deze 

zijn steeds uit te leven voor jullie werking. ( zie lijst bijlage) 

Varia 

- Debattle 

o We deden voor de verkiezingen mee aan het Debattle project. Ondertussen zijn we 

in het midden van de legislatuur.  Volgens het project dienen we nu terug een ronde 

tafelgesprek te doen met alle partijen en even te polsen hoe het zit met de gemaakte 

beloften.  

Av ziet dit zeker zitten. We organiseren dit voor een volgende editie. We richten een 

werkgroep op om dit project verder vorm te geven.   

 

- Data 

o Deadline Subsidies 28/02/2022 

o Clash op 21/05 

o Forum Welzijn en vrije tijd 20 april 

o EHBO initiatie – data volgt nog 

 

- Jh de brik 

o Klinkers lopen niet door, tot aan gebouw en terras.  Kan dit in orde gemaakt worden? 

o De banken van boomstammen liggen nog steeds op een hoop. Kunnen deze 

geplaatst worden? Is er geen alternatief voor deze banken? 

o Bart Hoelbeek heeft een grasmachine beloofd om het gras te maaien. Deze is nog 

niet geleverd.  

o Ook werd er een stalling beloofd aan de achterzijde van het jeugdhuis.  

 Vragen worden doorgespeeld aan jeugddienst.  
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- Jeugdhuizen algemeen 

o Kunnen de ramen ook dit jaar 1 maal door VIP clean gewassen worden? Vraag wordt 

gesteld aan jeugddienst.  

o Kan er een subsidie aangewend worden voor het aankopen van krukken of het 

plaatsen van een zonnewering? 

o Kan er in 2022 een kroegentocht georganiseerd worden bij andere jeugdhuizen? 

 

- KSA Rekem 

o Er is nu aan alle lokalen een badge systeem gekoppeld.  De KSA betreurd dat dit 

zonder voorafgaand overleg/melding werd geplaatst. Ook de jeugddienst geeft aan 

hiervan niet op de hoogte te zijn. KSA wordt nu wekelijks gecontroleerd en krijgt hier 

regelmatig feedback over.   

 Waarom enkel zo een strikte controle bij KSA alleen 

 Is dit niet in strijd met Wet van de Privacy? 

 Waarom is er hierover geen (eerdere) open communicatie? 

De jeugdraad stelt voor om hierover samen te zitten met desbetreffende 

dienst/persoon.  

o KSA vraagt extra ruimte om sjorpalen op te slaan. Stijn heeft hierover een voorstel 

gedaan bij de jeugddienst.  

 

- Chiro Jooske 

o De huidige lokalen worden te klein + er is geen buiten ruimte. Ze kunnen weinig 

gebruik maken van de voetbalvelden vermits de activiteiten van de chiro 

samenvallen met die van de voetbal.  

 Nieuw lokaal? Op maisveld aan voetbal.  

 Tijdelijk onder in OC de lokalen gebruiken? 

 Pastorie of kergebouw?  Chiro legt hierover zelf contact met 

Parochieraad.  

o Het bos aan het veld in Smeermaas mocht vroeger gebruikt worden door de 

chiro om in te spelen. Kan jeugdraad/jeugddienst contact leggen met de huidige 

eigenaar om de vraag te stellen of ze er opnieuw mogen spelen? 

 Vragen worden doorgespeeld aan jeugddienst 

 

- Algemeen 

o Kan de uitpas ook online aangevraagd worden? 

 Misschien kan dit uitgewerkt worden. Het langskomen is voor veel 

ouders een drempel. Als een Uitpas digitaal besteld kan worden, zou dit 

misschien een groter bereik hebben.  

o Er wordt gemerkt dat de kinderen van leefgroepen nog geen Uitpas hebben. Dit 

is toch zeker de doelgroep die we willen bereiken. Misschien wat extra promotie 

rond doen.  

 Jeugdraad geeft door aan Els Aelbers van de Uitpas.  

o Kampbezoek  

 Schepen vraagt of jullie openstaan om dit jaar een kampbezoek te doen.  

 Antwoord is Ja.  

 Schepen polst naar eventuele kampcadeau’s 

 Zakgeld 

 Ijswagen 
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Volgende vergadering : 07/05 om 16u.  


